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1.  Opening, mededelingen vooraf en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen welkom op deze vergadering.  
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld.  
Er wordt na agendapunt 10 nog een agendapunt toegevoegd. 
 
Vervolgens worden de ons ontvallen leden herdacht middels een ogenblik van stilte. 
 
2.  Mededelingen 
Na de opening bespreekt de voorzitter onderstaande mededelingen 

- Het ledental blijft vrij stabiel. We zitten op dit moment op ongeveer 1600 
leden. Op dit ogenblik zijn er nog 28 leden die nog niet betaald hebben. Zij 
ontvangen deze week de laatste aanmaning. 
 

- Afgelopen winter is er weer een herfst/wintercompetitie gevist. De leden die dit 
organiseren proberen het zo veel mogelijk mensen naar de zin te maken. 90% 
heeft vindt het ook prima. Sommige deelnemers hebben echter commentaar 
op bijkomende zaken de stekken, het verkeerde merk van de soep en het 
broodje worst. Dit verpest de positieve sfeer in de haven. Doe hier dus niet 
aan mee. 
 

- De vislessen op de basisscholen gaan eind mei weer van start.  
Hierbij hebben we een aantal vrijwilligers nodig. Gelukkig hebben enkele leden 
zich als vrijwilliger aangemeld. 

 
- We zijn bezig om een open dag te organiseren. Deze zal zaterdag 13 juli 

worden gehouden. Mensen kunnen tegen een gereduceerd tarief lid worden. 
De organisatie is in handen van Kees Sprado en Luuk Schalk. 
 

- Er gaat weer gevist worden met mensen uit een zorginstelling en wel in het 
Wieltje van Collee. 
 

- Vorig jaar is het overleg van de 7 verenigingen binnen onze gemeente weer 
opgepakt. Drie weken geleden zijn we weer bij elkaar geweest. 

 
- Binnen de commissies zijn weinig veranderingen. Bij de jeugdcommissie is 

Danny Roeters  inmiddels commissielid geworden. Bij de havencommissie is 
Kees Brouwer toegetreden als financieel medewerker van de haven. 

 
- Bij de oudere jeugd van 13 t/m 17 jaar is belangstelling om wedstrijden te 

vissen. We zijn bezig om dit te inventariseren. De jeugdcommissie heeft 
aangegeven hier niets mee te doen. Indien belangstelling genoeg is zal Kees 
Kool dit voorlopig voor zijn rekening nemen. 
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- Bij de bezorgers is er een mutatie: Dirk Groenenberg is om 

gezondheidsredenen gestopt.  Anjo van Ingen heeft zijn wijk overgenomen. 
Luuk Schalk zal zorgdragen voor de distributie naar de bodes. 

 
- Er is een enquête uitgezet onder onze leden. In het clubblad hebben we hier 

al een mededeling over opgenomen. Alle leden van 18 jaar en ouder, waarvan 
een mailadres bekend is, hebben we aangeschreven en ook in het clubblad is 
een oproep gedaan. 
Onder andere vragen we of men bereid is vrijwilligerswerk te doen. Het lijkt 
erop dat we veel respons krijgen. (Nu al meer dan 30 aanmeldingen) 
Leden van het bestuur zijn op een speciale cursus geweest om te leren hoe 
we hier het beste mee om kunnen gaan.  

 
- De archiefcommissie is actief geweest. De officiële stukken waren allang goed 

geordend. Nu zijn de oude foto’s en krantenknipsels ook gerubriceerd 
opgeborgen.. Heeft u nog foto’s of oude krantenknipsels of u weet dit van 
anderen, de archiefcommissie ontvangt ze graag.  

-  
3. Vaststellen verslag ALV 03-10-2023 
Het verslag, in verband met vakantie van Luuk opgesteld door Jan Bruins, wordt 
ongewijzigd goedgekeurd door de Ledenvergadering.   
 
4. Ingekomen stukken 
 

Bij de vergadering met de zeven visverenigingen van VHL is gesproken over 
de verlopen vergunningen en over nieuw water.  
In eerste instantie hebben we gesproken om het water in de landelijk 
vergunning onder te brengen. Hier zijn echter een aantal verenigingen op 
tegen. Ook de gemeente is hier geen voorstander van.    
De gemeente wil hier een nieuwe vergunning voor uitgeven, maar dan moet er 
wel een verband tussen de verenigingen zijn. 
We zijn bezig om eventueel een stichting met de betreffende verenigingen 
hiervoor op te richten om vandaar uit met de gemeente te onderhandelen.  
Dan wordt het mogelijk om een vergunning uit te geven voor al het nieuwe 
water binnen de gemeente Vijfheerenlanden. De zeven verenigingen kunnen 
dan in die wateren vissen. 
 
We moeten binnenkort gaan werken aan nieuwe statuten. In 2021 is er een 
nieuwe wet aangenomen met punten waar verenigingen aan moeten voldoen. 
Dit is de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR).  
In 2026 moeten verenigingen hun statuten aangepast hebben.  
Ons lid Martin Beenen (notaris te Vianen) heeft al aangegeven om ons in dit 
proces te ondersteunen. 
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5. Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar zijn Kees Sprado en Luuk Schalk. Beide hebben 
aangegeven herkiesbaar te zijn voor een nieuwe periode van 3 jaar. De 
ledenvergadering gaat hier unaniem bij handopsteking mee akkoord. 
 
6. Jaarverslagen  
Financieel 
Penningmeester Jan Bruins geeft een nadere toelichting op de jaarrekening 2023. 
Hij geeft aan dat de exploitatierekening 2023 met een mooi positief resultaat kon 
worden  afgesloten. Bij de opstelling van de begroting was er enige twijfel hoe de 
financiële situatie zich t.o.v. de voorgaande covid-jaren zich zou ontwikkelen. 
Gelukkig blijkt dat er een volledig herstel van de inkomsten heeft plaatsgevonden en 
de uitgaven binnen de gestelde grenzen zijn gebleven. 
Daarnaast was er ook sprake van een eenmalige subsidietoekenning door de 
gemeente VHL ter compensatie voor de gestegen energielasten. 
Hij kondigde tevens aan dat, gelet op een gedeeltelijke reservering van deze extra 
inkomsten, de contributiebedragen voor 2025 onvoorziene omstandigheden 
nagelaten, niet gewijzigd zullen worden. 
Na een enkele vraag vanuit de vergadering te hebben beantwoord, ging de 
vergadering akkoord met de gepresenteerde jaarrekening onder dankzegging aan de 
penningmeester voor de geleverde inspanningen met name voor het “binnen 
hengelen” van de subsidiegelden. 
Commissieverslagen  
De jaarverslagen van de diverse commissies (bestuur, recreanten, viswaterbeheer, 
wedstrijden, beheer clubgebouw, haven, jeugd en ledenadministraties) zijn in een 
volledige jaarverslag ondergebracht en zijn uitgereikt. 
 
Beide jaarverslagen worden door de A.L.V. goedgekeurd. 
 
7. Verslag kascontrolecommissie 2023. 
Huidig voorzitter Ton van Kooten uit zijn waardering voor de gevoerde financiële 
administratie door penningmeester Jan Bruins en geeft aan de leden het advies om 
de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 
en bestuurlijke beleid in 2023. De leden stemmen met dit advies in. 
 
8. Benoeming kascontrolecommissie 2024 
Het voorstel is om Dirk Groenenberg te benoemen als nieuwe voorzitter, Antonie 
Huigen als commissielid. Arjan Bogerd stelt zich beschikbaar als nieuw reservelid.  
 
9. Ontwikkelingen rond de haven 
Er werd weer in het gebouwtje gerookt. Inmiddels hebben we maatregelen 
getroffen en wordt er binnen niet meer gerookt. 
Het afschaffen van het pompabonnement heeft geleid dat meer mensen zelf hun 
boot komen leegpompen. Dit is een goede ontwikkeling. 
We zien een aantal boten in de haven liggen waar door de eigenaren 
nauwelijks naar wordt omgekeken. Een aantal is of wordt binnenkort aangeschreven 
en gemaand om onderhoud te plegen. Er zal zeker op worden gehandhaafd. 
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10. Ontwikkeling rond haven (openstelling/huurcontract met Gemeente VHL)  
Sinds de vorige ledenvergadering zijn we een aantal keren in gesprek geweest met 
de gemeenteambtenaren. Bureau Plan heeft een maquette van het eiland gemaakt. 
Deze gebruiken we in het overleg om ideeën te verduidelijken. 
Zeker is dat we een gedeelte van het eiland aan de rederij af moeten staan. 
Verder wordt een gedeelte van het eiland voor gezamenlijk gebruik van de rederij 
en ons. Wanneer we daartoe bereid zijn wordt het mogelijk om een clubgebouw op 
het eiland neer te zetten. 
Bij de laatste overleggen zijn we bezig om de voorwaarden helder te krijgen. 
Harde eis van ons is dat de steigers (boten) goed beveiligd gaan worden. 
en dat de BB berging niet in het gebouw kan komen.  
Mogelijk moet de BB-berging verhuizen naar de oostkant. De gemeente zegt toe om 
hieraan mee te werken. Kortom wij zien dit als positieve ontwikkelingen. 
Aandachtspunt blijft dus de locatie van het BB gebouw en de beveiliging van de 
eigendommen van de ligplaatshouders. 
Op de vraag van Rene Boot of het bestuur voldoende  ‘assertief’/’in het belang van 
de club’ heeft gereageerd op de plannen van de gemeente geeft het bestuur 
onderstaande verklaring: 
Het bestuur geeft aan dat we moeten meebewegen met de gemeente want de 
hakken in het zand zetten zou kunnen resulteren dat we het gehele eiland (met 
uitzondering van het stuk eigendom) kwijt kunnen raken.  
In 2012 is al door de raad bepaald dat er binnen de eerste versie van de 
binnenstadsvisie al gedacht is over een aangepaste bestemming van het eiland. Hier 
kunnen we dus niet omheen ! 
Het bestuur geeft aan dat de enige mogelijkheid, waarbij de beste resultaten voor de 
visclub kunnen worden behaald, is om mee te bewegen en te proberen het beste uit 
de onderhandelingen te slepen. Er zullen dan concessies moeten worden gedaan 
maar die probeert het bestuur uiteraard zoveel mogelijk te beperken. 
 
10a. Vrijwilligersactiviteiten Dirk Groenenberg 
Dirk Groenenberg heeft aangegeven zijn activiteiten als vrijwilliger bij het distribueren 
van de het clubblad in wijk 9 en naar de bodes te moeten beëindigen.  
Het bestuur geeft aan dat zij dankbaar is dat Dirk dit vele jaren heeft willen doen. 
Kees Kool overhandigt hem als blijk van waardering een cadeaubon en een 
bloemetje. 
 
11. Rondvraag 
Kees Elvers:  
Hij dankt Jan Bruins voor zijn inspanning om op de valreep een factuur voor de 
sponsering van de jeugd binnen heel korte tijd naar de dochter van Cees Elvers te 
sturen waardoor de subsidie alsnog kon worden toegekend. 
Ook vestigt hij de aandacht op een actie van Kerst Sjouken  om in een 
kringloopwinkel een aantal bekers te regelen voor de jeugd, die Kerst gratis ter 
beschikking heeft gesteld voor de visclub. 
Hij heeft tevens aan dat er een nieuwe visstek  is gevonden aan het einde van de 
licht kade  
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Dirk Groenenberg 
Hij vraagt of de ‘nieuwe’ werkboot (oude boot Piet) ook in de verhuur komt als visboot 
vanwege het feit dat daar een motor op zit.  Het antwoord is dat als alle huurboten in 
gebruik zijn dat het tot de mogelijkheden zal behoren dat ook de werkboot (als 
laatste) zal kunnen worden verhuurd.   
 
Arjan Bogerd  
Hij vraagt zich af of het zinvol is om het havenreglement toch nog een keer kritisch 
tegen het licht te houden wat betreft de acties die het bestuur uit kan voeren bij 
wanprestaties van een ligplaatshouder. Wellicht onderscheid maken in ‘oude’ en 
‘nieuwe’ ligplaatsovereenkomsten? 
 
Alfred van Krieken 
Alfred geeft aan dat het zinvol is om in statuten waar mogelijk te verwijzen naar een 
eventueel aanwezig huishoudelijk reglement zodat eventuele aanpassingen niet via 
een ‘dure’ notaris te hoeven worden vastgelegd. 
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21:10 uur de vergadering en dankt een ieder voor zijn/haar 
aanwezigheid. Iedereen wordt uitgenodigd nog iets te blijven drinken. 
 
 
 
   

 


